
  

 

 
ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 
Πέμπτη, 18 Απριλίου 2024 

 
 
Προς τον Υπουργό Ναυτιλίας και νησιωτικής Πολιτικής, κο Στυλιανίδη 
Χρήστο 
 
Θέμα: «Άμεση η ανάγκη αποκατάστασης του παραλιακού μετώπου 
Αυλίδας. Ανεκμετάλλευτη παραμένει η σχετική μελέτη». 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Ένα σοβαρό ζήτημα που ταλανίζει για πολλά χρόνια την Δ.Ε. Αυλίδας του Δήμου 
Χαλκιδέων είναι τα προβλήματα κυρίως διάβρωσης που εμφανίζονται στο 
παραλιακό μέτωπο της περιοχής. Επίσης σε πολλά σημεία έχουν καταρρεύσει 
τα τοιχία και έχουν καταστραφεί τα πεζοδρόμια και είναι άμεσος ο κίνδυνος 
υποχώρησης της παραλιακής οδού. Είναι επιτακτική ανάγκη να δοθεί 
προτεραιότητα αποκατάστασης των ανωτέρω. 
 
Υπάρχει μελέτη σύμφωνα με την οποία γίνεται καταγραφή, αξιολόγηση και 
ιεράρχηση των προβλημάτων διάβρωσης της ακτογραμμής Αυλίδας έως Βαθύ 
του Δήμου Χαλκιδέων και οργάνωση του σχεδιασμού προστασίας και αφορά σε 
έργα καθαίρεσης, προσθήκης και βελτίωσης, η οποία εγκρίθηκε από τη Δ/νση 
Λιμενικών Υποδομών, που τότε ανήκε στο Υπουργείο Υποδομών. Η μελέτη 
ολοκληρώθηκε τον Οκτώβριο του 2022 και αφορά σε έργο που εκτείνεται σε 
μήκος περίπου 7,4 Km, από την παραλία του Βαθέως στα βόρεια, έως την 
παραλία της Αυλίδας στα νότια και έχει προϋπολογισμό περίπου 8.250.000 €. 
Η Διεύθυνση Λιμενικών Υποδομών μεταφέρθηκε με το ΠΔ 77/23 (ΦΕΚ 130/Α/23) 
στο Υπουργείο Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής. Έχει γίνει πρόταση από την 
Δ/νση Λιμενικών Υποδομών και έχει ζητηθεί από τις αρμόδιες Υπηρεσίες του 
Υπουργείου Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής να ενταχθεί το έργο στο ΠΔΕ 
(Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων), ώστε στη συνέχεια να δημοπρατηθεί. 
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Επειδή η εικόνα του παραλιακού μετώπου της Αυλίδας είναι άκρως 
ανησυχητική ως προς την επικινδυνότητα διέλευσης πεζών και οχημάτων, 
 
Επειδή το φαινόμενο της διάβρωσης εξελίσσεται και ενέχει κίνδυνο 
υποχώρησης της παραλιακής οδού στο τμήμα που έχουν καταστραφεί οι τοίχοι 
αντιστήριξης, 
 
Επειδή το έργο είναι απαραίτητο για την προστασία της ακτογραμμής, 
 
Επειδή το έργο θα συμβάλλει στην τοπική οικονομία μέσω της τουριστικής 
δραστηριότητας, 
 
Ερωτάσθε κ. Υπουργέ, 
 

1. Σε τι στάδιο βρίσκεται και σε ποιες ενέργειες θα προβείτε ώστε να 
προχωρήσει άμεσα η υλοποίηση του έργου αποκατάστασης του 
παραλιακού μετώπου Αυλίδας; 

 
 

 
Η ερωτώσα βουλευτής 

                         
  Καζάνη Αικατερίνη 

 
           
         




